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PROTOKÓ  NR 43 – 07 / 2005Ł
Z nadzwyczajnego posiedzenia 

KOMISJI  SPRAW  SPO ECZNYCHŁ
I  OCHRONY  ZDROWIA  RADY MIASTA 

GDA SKAŃ

Które odby o si  w dniu ł ę 11 lipca 2005 roku  o godz.  13.oo
W sali 003 w Nowym Ratuszu, ul. Wa y Jagiello skie 1 w Gda skuł ń ń

  Obecni  na  posiedzeniu  wg.  za czonej  listy  obecno ci  –  łą ś która  stanowi 
za cznik nr 1, 2 i 3 do protoko u. łą ł

Na stan  sze ciu ( 6 ) cz onków Komisji ś ł – w posiedzeniu uczestniczy oł  sze ciu,ś  
czyli by o quorumł   do podejmowania prawomocnych opinii  i wniosków.

Posiedzeniu przewodniczy a  ł radna Monika Tomaszewska –  Przewodnicz caą  
Komisji Spraw Spo ecznych i Ochrony Zdrowia RMG. ł

Po powitaniu wszystkich poinformowa a, e:ł ż

Dzisiejszy porz dek posiedzenia jest nast puj cy:ą ę ą
1) Nowe zasady najmu mienia komunalnego przez podmioty medyczne.

Poniewa  mi dzy czasie wp yn a do nas dwa pisma:ż ę ł ęł
-pismo  Miejskiego  o rodka  pomocy  Spo ecznej  w  sprawie  wytypowaniaś ł  
przedstawiciela Komisji do sk adu  Komisji Konkursowej, której zadaniem b dzieł ę  
wy onienie  kandydata  na  dyrektora  M odzie owego  O rodka  Rehabilitacjił ł ż ś  
Spo ecznej na ul. Leczkowa  1 a,ł

- pismo  wydzia u  Spraw  Spo ecznych  UM  w  sprawie  wytypowaniał ł  
przedstawiciela  Komisji  do  sk adu  Miejskiej  Komisji  Rozwi zywaniał ą  
Problemów Alkoholowych w Gda sku.ń

Wobec powy szego dzisiejszy porz dek obrad b dzie nast puj cy:ż ą ę ę ą



Porz dek obrad:ą

1. Nowe zasady najmu mienia komunalnego przez podmioty medyczne.
2. Wytypowanie przedstawicieli Komisji Spraw Spo ecznych i Ochronył

Zdrowia do Komisji:
- sk adu Miejskiej Komisji Rozwi zywania Problemów Alkoholowych,ł ą
- sk adu  Komisji  Konkursowej  ds.  wy onienia  dyrektora  M odzie owegoł ł ł ż  

O rodka Readaptacji Spo ecznej ś ł
3. Sprawy wniesione, wolne wnioski.

 Czy s  uwagi do tak zaproponowanego porz dku obrad?ą ą

Poniewa  nie  by o  uwag,  przewodnicz ca  podda a  pod glosowanie  przyj cież ł ą ł ę  
powy szego porz dku obrad Komisji. ż ą

Porz dek zosta  przyj ty jednog o nie – 6 g osami „za”.ą ł ę ł ś ł
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Wyci g z  Protokó u Nr 43-07/2005  Komisji Spraw Spo ecznych i Ochronyą ł ł  
Zdrowia Rady Miasta Gda sk odbytego w dniu 11 lipca 2005 roku w sali 003ń  

w Nowym Ratuszu ul. Wa y Jagiello skie 1 w Gda skuł ń ń

PUNKT  1

Nowe zasady najmu mienia komunalnego przez podmioty medyczne

Przewodnicz ca komisji Monika Tomaszewska ą
Na  dzisiejsze  posiedzenie  zostali   zaproszeni:  przedstawiciel  NFZ  i  w  jego 
imieniu b dzie si  wypowiada a Pani Barbara Kawi ska. Wys a am zaproszenieę ę ł ń ł ł  
do Wojewody,  a  g ównie  na  r ce  Pan  Andrzeja  Golubi skiego.  Zaprosi amł ę ń ł  
równie  na  posiedzenie  Pana  Jana  Klapkowskiego,  który  reprezentuje  Gda skiń  
Zwi zek  Pracodawców.  W  dzisiejszym  spotkaniu  uczestnicz  zaproszoneą ą  
podmioty,  które  s  zainteresowane  zmienionymi  zasadami  najmu,  a  to z  tegoą  
powodu,  e  umowy  najmu  ko cz  si  31  sierpnia  br.  (  Ksi dza  Sychty,ż ń ą ę ę  
Wa owej, Jaskó czej).ł ł
Kto z Wydzia u merytorycznego chcia by jako pierwszy zabra  g os?ł ł ć ł

Pani Teresa Plichta – Dyrektor WSS
Je li chodzi o stanowisko WSS to poza opiniami i tym, e chcemy by  spokojni iś ż ć  
Prezydent Nocny prosi  aby takie stanowisko przedstawi a, aby ci g o  opiekił ł ą ł ść  
medycznej nad mieszka cami miasta Gda ska nie mia a adnych zak óce   iń ń ł ż ł ń  
aby  najwa niejsz  rzecz  by  pacjent.  Je eli  chodzi  o  zasady  przed u aniaż ą ą ł ż ł ż  
umów  najmu  lokali  z  podmiotami  publicznymi,  to  na  ten  temat  si  nieę  
wypowiadamy i jako WSS nie zajmujemy adnego stanowiska. Chcieliby my,ż ś  
aby  w  wyniku  wszelkich  porozumie  osi gn  g ówny  cel  i  zabezpieczenień ą ąć ł  
us ug medycznych dla pacjentów. ł

Radna Monika Tomaszewska – Przewodnicz ca  Komisjią
S  zmiany w zasadach najmu. Ale nie ma takich przepisów i uchwa , które by nieą ł  
ulega y zmianom. Zmiany te dotykaj  po raz pierwszy zainteresowanych od 6 latł ą  
i  jak ka da nowa sytuacja  budzi  ona w tpliwo ci  po stronie Miasta,  które toż ą ś  
w tpliwo ci z wydzia ami merytorycznymi starali my si  usun   Zmiany teą ś ł ś ę ąć  
dotycz  podmiotów,  które  prowadz  indywidualn  praktyk .  Je li  chodzi  oą ą ą ę ś  
podmioty,  które  przyj y  form  organizacyjn  w postaci  ZOZ,  publicznych ięł ę ą  
niepublicznych,  to  przewidziane  zosta y   bardzo  korzystne  zasady  co  doł  
nawi zania stosunku najmu, jak równie  stawki czynszu nadal s  preferowane ią ż ą  
utrzymane. Po to aby Pa stwa nie zaskakiwa  tymi przepisami –  od razu, jestń ć  
wprowadzony  d ugi  okres  przej ciowy,  który  obejmuje  wprowadzenia  tejł ś  
uchwa y w ycie i trwa do grudnia 2006 roku co oznacza, e wszystkie stosunkił ż ż  
prawne,  które  rozwi zuj  si  lub  wygasaj  w  tym  czasie  b d   regulowaneą ą ę ą ę ą  
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starymi przepisami, a nie nowymi i to dotyczy ZOZ-ów. Natomiast indywidualne 
praktyki b d  musia y si  zdecydowa  na wybór formy organizacyjno-prawneję ą ł ę ć  
ZOZ.  B d  poprzez  utworzenie  nowego zoz-u   lub  te  przy czenie  si  doą ź ż łą ę  
istniej cego  zoz-u  i  na  tej  podstawie  b dziemy  stosowali  nowe  przepisyą ę  
wynikaj ce  z  tej  uchwa y.  Takie  uzgodnienia  zapad y  pomi dzy  wydzia emą ł ł ę ł  
Gospodarki Komunalnej i Wydzia em Spraw Spo ecznych.ł ł
Zaprosi am  Narodowy  Fundusz   Zdrowia,  dlatego,  aby  uzyska  od  NFZł ć  
stanowisko w przypadku cesji praw, czy te  cesji praw z umowy, takiej sytuacji,ż  
gdy dochodzi do przekszta cenia indywidualnej praktyki w nowy zoz i kiedy tał  
indywidualna  praktyka  decyduje  si  na  inkoorporacj  z  istniej cym  juę ę ą ż 
podmiotem.

Radna Danuta Putrycz – cz onek Komisjił
Otrzymali my pismo od najemców lokali Przychodni przy ul Jaksó czej 7/15.ś ł
Najemcy w pi mie tym pisz , e maj  zawarty kontrakt z NFZ na 3 lata, a chcś ą ż ą ą 
si  przekszta ci   musza mie  wskazany lokal. W zwi zku z tym mam pytanie:ę ł ć ć ą  
Jak w kontek cie nowej uchwa y mog  gwarancj  lub przyrzeczenie  lub juś ł ą ę ż 
umow  najmu, bo jest to niezb dne do legislacji? ę ę

Pan Szczepan Lewna – Z-ca Prezydenta Miasta Gda skań
Ustawa okre la regu y. Nie znamy sytuacji, w której nie by oby do  czasu naś ł ł ść  
dostosowanie si  do regu  wynajmowania. W przypadku Jaskó czej termin  jestę ł ł  
31  grudnia  –  jest  czas  i  ten  czas  biegnie  od  marca.  Je li  jest  to  kwestiaś  
kilkumiesi cznych  rozbie no ci  w  czasie,  to  równie  istnieje  mo liwoę ż ś ż ż ść 
porozumienia si  w tej sprawie w trójk cie: zainteresowani, s u by Wojewody ię ą ł ż  
miasto  Gda sk.  Sama  Jaskó cza  nie  stanowi  takiego  problemu,  ale  stanowiń ł  
egzemplifikacj  problemu, który zaczyna nam si  pojawia . Zakres wiadczeę ę ć ś ń 
miasta  na  rzecz  zapewnienia  opieki  zdrowotnej  mieszka com.  Ci ar  tegoń ęż  
zagadnienia,  czy  te  problemu   sprowadza  si  do  pacjenta.  Do  zapewnieniaż ę  
opieki  pacjentowi.  Rozwa aj c  o  tych  kwestiach  nale a oby  uj ,  e  WSS,ż ą ż ł ąć ż  
Komisja  przy  udziale  NFZ powinni okre li ,  ile  i  gdzie  ma  by  punktów, wś ć ć  
których wiadczone b d  us ugi zdrowotne na rzecz mieszka ców. Nam zaczynaś ę ą ł ń  
si  pojawia  odwrotna sytuacja –  lekarz, czy s u ba zdrowia decyduje, e chceę ć ł ż ż  
prowadzi  dzia alno   w tym miejscu. Je li by my tak podchodzili do tego, toć ł ść ś ś  
nale y  to zweryfikowa . Przy  obecnym  systemie  i  uregulowaniach  w jakimż ć  
funkcjonujemy, to tego  nie przewidzieli my. Mówimy, e NZOZ maj  prawo doś ż ą  
takich  umów  najmu   i  Miasto  powinno si  z  tego  wywi za  i  ja  tego  nieę ą ć  
kwestionuj .  Czy  my  przypadkiem  nie  brniemy  w  sytuacj  kiedy  klient,ę ę  
mieszkaniec i opieka nad nim ginie. Wszyscy chc  na Wa owej i ja nie twierdz ,ą ł ę  

e tak jest. Na Wa owej s  trzy instytucje o pokrywaj cym si  zakresie dzia aniaż ł ą ą ę ł  
a  w innych tego nie ma.  A decyzja  o tym, czy  Wa owa, czy  te  nie jest  juł ż ż 
kwesti  wyboru wiadcz cych us ugi a nie  zabiegaj cych o us ugi. Chcia bym,ą ś ą ł ą ł ł  
aby my si  w tym kontek cie tej sprawie przyjrzeli. My l , ze niezb dne jestś ę ś ś ę ę  
ustalenie siatki miejsc, których my b dziemy prowadzili dzia alno  w zakresieę ł ść  
ustawowego obowi zku, a poza tym miejscem nie b dziemy ju  prowadzili i toą ę ż  
chyba wyczy ci oby problem.ś ł
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Radna Monika Tomaszewska – Przewodnicz ca Komisjią
S  problemy, które nale y rozwi za  teraz i natychmiast. S  te  takie problemy,ą ż ą ć ą ż  
które mog  wyst pi  w przysz o ci. Pan Prezydent dotkn  sytuacji, która mo eą ą ć ł ś ął ż  
wyst pi  w  przysz o ci.  Podmioty,  które  zosta y  zaproszone  na  naszeą ć ł ś ł  
posiedzenie od dawien dawna funkcjonuj  w tych samych miejscach i s  uj te wą ą ę  
siatce us ug, które realizuje Miasto i za które jest odpowiedzialne. Jest  to stanł  
przez nas zdiagnozowany, okre lony i jak ta sie  na dzie  dzisiejszy wygl da -ś ć ń ą  
wiemy. Natomiast kwesti  przysz o ci jest to, e ta sie , w niektórych cz ciachą ł ś ż ć ęś  
Miasta  jest  nie  wystarczaj ca.  I  w  okresie  najbli szych  miesi cy  zostanieą ż ę  
przedstawiony do konsultacji ze rodowiskiem medycznym projekt  rozszerzeniaś  
sieci us ug medycznych w niektórych cz ciach Miasta. Przyk adem mo e był ęś ł ż ć 
Stara  Oliwa.  Na  dzie  dzisiejszy  wiadome  jest,  e  podmiot,  który  chcia byń ż ł  
realizowa  takie us ugi mo e liczy  si  z  preferencjami.ć ł ż ć ę
Ale  na  pewno  b dzie  odpowiednia  uchwa a,  odpowiednia  procedura  b dzieę ł ę  
uruchomiona.  Natomiast  na  dzie  dzisiejszy  ka dego  z  nas  interesujń ż ą 
nast puj ce  rzeczy.  Nowa uchwa a  kontynuuje  pewne elementy preferencyjneę ą ł  
tylko dla zoz-ów. My nie wnikamy czy to jest zoz publiczny, czy niepubliczny. W 
naszej sieci us ug podstawowych nie  ma  zoz-ów publicznych. My mówimy oł  
zoz niepublicznych.
Natomiast poza zakresem preferencji s  indywidualne praktyki. Te indywidualneą  
praktyki  w momencie przekszta ce  ( 1999 rok) korzysta y z tych udogodnie  -.ł ń ł ń  
poniewa  nie  narzucano  adnej  formy  organizacyjno-prawnej.  Chc c  terazż ż ą  
kontynuowa  te preferencje trzeba si  zdoby  na wysi ek, albo utworzenia zoz-uć ę ć ł  
–  zamiany  strony  podmiotowej,  a  nie  rozszerzenia  zakresu  siatki,  która 
funkcjonuje.  Czyli  chodzi  nam  o  zmian  po  stronie  najemcy,  zmian  oę ę  
charakterze  podmiotowym,  a  nie  stworzenie  nowego  podmiotu,  który  by 
jednocze nie  rozszerza  nasza  sie  us ug  medycznych  dla  takich  podmiotów,ś ł ć ł  
które s  zlokalizowane na ul. Ksi dza Sychty, umowa ko czy si  31 sierpnia br.ą ę ń ę  
Wiadome jest, e termin ten jest zbyt krótki aby sfinalizowa  te przekszta cenia –ż ć ł  
utworzy  nowy zoz. ć
Czy  w  sytuacji  kiedy  wnioskodawca  –  indywidualna  praktyka  jest  w  fazie 
rejestracji zoz-u, mo e liczy  na przed u enie umowy – inny termin rozwi zaniaż ć ł ż ą  
umowy, który stworzy  szanse na kompletne przekszta cenie?ł

Pan Szczepan Lewna – Z-ca Prezydenta Miasta Gda skań
O jakim przed u eniu mówimy?  Bo je li do ko ca roku, to jest o czym mówi .ł ż ś ń ć  
A je li na pi  lat. ś ęć

Radna Monika Tomaszewska – Przewodnicz ca Komisjią
Na czas nieokre lony. ś

Pan Szczepan Lewna – Z-ca Prezydenta Miasta Gda skań
To nie ma takiej mo liwo ci.ż ś

Radna Monika Tomaszewska – Przewodnicz ca Komisjią
Terminy musza by  uzgodnione realnie. Ka dy przypadek b dzie indywidualnieć ż ę  
rozpatrywany. 
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Pan Szczepan Lewna – Z-ca Prezydenta Miasta Gda skań
My mo emy o tym rozmawia , ale my mówimy o rozs dnym terminie w tedyż ć ą  
kiedy  mówimy   o  wyj tku  od  zasady.  Bo  zasada  jest  znana.  Je li  istnieją ś ą 
obiektywne powody, a nie subiektywne, e kto  zaspa , ale obiektywne powody,ż ś ł  
które uniemo liwia y dostosowanie si , to nic nie stoi na przeszkodzie, aby taż ł ę  
sytuacj  uwzgl dni . ę ę ć

Radna Monika Tomaszewska – Przewodnicz ca Komisjią
Czyli pierwsze ustalenie jest takie,  e w drodze indywidualnych uzgodnie  dlaż ń  
wnioskodawcy,  który  z o y  wniosek  celem  uruchomienia  procedurył ż ł  
przekszta ce  b dzie mo liwo  zmiany terminu.ł ń ę ż ść

Radna Danuta Putrycz – cz onek Komisjił
Przy indywidualnych praktykach maj  si  przekszta ci  w podmiot. W zwi zku zą ę ł ć ą  
tym jest to deklaracja kilku osób, które maja odr bne umowy z siedziba wskazanę ą 
gdzie  tam.  Czy  Pan  Prezydent  daje  przyrzeczenie,  bo  jak  wiadomo  ka dyś ż  
podmiot chc c si  przekszta ci ,  czy to w S dzie, Urz dzie Wojewódzkim musią ę ł ć ą ę  
wskaza  siedzib . Nie wiem, czy jest to mo liwe w zarejestrowaniu? W zwi zkuć ę ż ą  
z tym wymaga to przyrzeczenia dla tych ubiegaj cych si , czy wnioskuj cych oą ę ą  
przekszta cenie,  e  maj   zapewnion  siedzib  pod  danym  adresem  i  wł ż ą ą ę  
momencie  przekszta cenia  zwiera  si  umow  najmu.  Nie  maj c  takiegoł ę ę ą  
przyrzecznie i organ rejestruj cy mo e odmówi  rejestracji.ą ż ć

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Czy WSS i WGK wiedz c w takich przypadkach, e w miesi cu sierpniu ko czą ż ą ń ą 
si  umowy maj  uzgodnione jakie  stanowisko?  Te dwa Wydzia y musz  zeę ą ś ł ą  
sob  wspó pracowa  i przedstawi  Komisji stanowisko. My powinni my tylkoą ł ć ć ś  
rozstrzyga  te ró nice i korygowa  te stanowiska.ć ż ć

Pan W adys aw Milewski – technik dentystyczny z ul. Ks. Sychtył ł
Panie Prezydencie –  my nie mamy czasu  i my jako technicy nie mo emy siż ę 
przekszta ci  w adn  inn  spó k  ni  praktyki indywidualne. My nie mamył ć ż ą ą ł ę ż  
takiego prawa. Czy my mamy straci  miejsca pracy z dniem 31 sierpnia br.?ć

Pan Szczepan Lewna – z-ca Prezydenta Miasta
wiadczenia, o których tu mówimy kosztuj . To jest jasne i wymaga od podatnikaŚ ą  

okre lonej ofiarno ci. Ta ofiarno  nie powinna by  skierowana na to eby ktoś ś ść ć ż ś 
móg  zachowa  swoje dotychczasowe miejsce pracy.  Ofiarno  jest skierowanoł ć ść  
na to aby mieszka cy  w zakresie okre lonym ustaw  –  nak adaj cy na gminń ś ą ł ą ę 
ten obowi zek mieli  zapewniony dost p  do opieki zdrowotnej.  I  to jest  istotaą ę  
ci aru i od tego nie odejdziemy. My w tych naszych dzia aniach nie my limy oęż ł ś  
rynku pracy dla lekarzy. My my limy wy cznie o wiadczeniach zdrowotnychś łą ś  
dla mieszka ców. ń

Pani Barbara Kawi ska – przedstawiciel NFZń
Panie Prezydencie. le si  stanie kiedy podmiot na ul. Sychty ulegnie likwidacji.Ź ę
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Jest to jedyny podmiot w takim zakresie jakim dzia a na terenie miasta Gda ska.ł ń  
Je eli nie ma prawa dla przekszta cenia si  tego podmiotu w NZOZ – bo ustaważ ł ę  
wyklucza.  To nie  s  lekarze,  a  technicy  protetycy  i  oni  nie  mog  utworzyą ą ć 
NZOZ-u. Gdyby to by  podmiot z o ony z medyków, lekarzy to by aby prostał ł ż ł  
sprawa.  W  tym  momencie  podmiot  na  ul,  Sychty,  który  ma  bardzo wysokie 
notowania zostanie zamkni ty. ę

Pani Magdalena Rutkowska – przedstawiciel z ul. Sychty
My  w  ca o ci  wiadczymy  us ugi  dla  pacjentów  tej  same  profesji.  Mamył ś ś ł  
zaplecze laboratoryjne. Jeste my za tym, aby nie likwidowa  tej placówki, któraś ć  
jest  w  tym  miejscu  od  30-tu  lat.  Jest  tylko  problem,  jak  omin  przepisy,ąć  
pokona , aby technicy zatrzymali laboratorium i mieli prac .ć ę
My wiadczymy us ugi nie tylko dla mieszka ców Gda ska, ale dla lekarzy zś ł ń ń  
ca ego województwa.ł

Radna Monika Tomaszewska – Przewodnicz ca Komisjią
Czy by a próba po czenia si  z ZOZ-em, który tam funkcjonuje.ł łą ę

Pani Maria Czesk – przedstawicielka z ul. Sychty
Gdyby by a  taka mo liwo ,  e  ZOZ PROSTOM móg by wynaj  ca o  ił ż ść ż ł ąć ł ść  
dokona  podnajmu dla techników dentystycznych, to mogliby my pracowa  dalejć ś ć  
tak jak pracujemy.

Radna Monika Tomaszewska – Przewodnicz ca Komisjią
Nasza  uchwa a  nie  zabrania  podnajmu.  Intencj  uchwa y  by o  stworzenieł ą ł ł  
preferencji dla niepublicznych ZOZ.

Pan Szczepan Lewna -  z-ca Prezydenta Miasta Gda skań
Ci gle wraca ten sam problem. Prosz  tego nie traktowa  jako z o liwo . Wą ę ć ł ś ść  
tym nie ma adnej z o liwo ci, ani adnej niech ci do nikogo. Istot  jest pacjent.ż ł ś ś ż ę ą  
Niemo no  dostosowania  si  do potrzeb  pacjenta   nie  istnieje.  To tylko tenż ść ę  
konkretny podmiot z jaki  powodów nie mo e si  dostosowa , ale to nie oznacza,ś ż ę ć  

e w ogóle nie ma mo liwo ci. ż ż ś
Mo liwo  podnajmu po cenach, po których sami wynajmuj  istnieje. Ale tylkoż ść ą  
po tych cenach i tylko na zakres, który jest wiadczeniem zdrowotnym. Zwi kszaś ę  
zakres, czy uzupe nia zakres wiadcze  zdrowotnych dla danego NZOZ-u i wł ś ń  
takim sensie i rozumieniu to istnieje. My ca y czas mówimy o miejscach pracy.ł

Radna Monika Tomaszewska – Przewodnicz ca Komisjią
Mamy  pierwsze  ustalenie,  które  polega  na  tym,  e  w  sytuacji  prawnejż  
niemo liwo ci  przekszta cenia  si  w  podmiot,  który  b dzie  korzysta  zż ś ł ę ę ł  
przywilejów  –  na  zasadzie  indywidualnych  odst pstw,  istnieje  mo liwoę ż ść 
rozpisania  umowy  najmu  z  dopuszczeniem  podnajmu  na  zasadach,  które  ma 
najemca. 

Pani Teresa Niewiarowska – technik dentystyczny
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Na ul. Sychty pracujemy wszyscy ponad 20 lat i ca y czas wiadczymy us ugi dlał ś ł  
najbiedniejszych. 

Pan Bogdan ukaszewski – przedstawiciel z Jaskó czejŁ ł
My jeste my w takiej  samej  sytuacji  jak Pa stwo z ul.  Sychty. Jest  to Dolneś ń  
Miasto gdzie jest bieda. Czy musimy pozbawia  tych ludzi przyjemno ci, którać ś  
maj  w ci gu pi ciu lat. ą ą ę

Radna Monika Tomaszewska – Przewodnicz ca Komisjią
Na  Jaskó czej  jest  o  tyle  skomplikowana  sprawa,  e  nie  tylko  stomatolodzył ż  
podnajmuj ,  ale  jest  równie  dermatologia,  okulistyka.  Czy  te  indywidualneą ż  
praktyki podj y prób  przekszta cenia si , lub po czenia si  z jednym zoz-em?ęł ę ł ę łą ę

Pani Izabela Graczyk – stomatolog z ul. Jaskó czejł
Sytuacja  na  Jaskó czej  dotyczy  9  podmiotów  –  indywidualnych  praktykł  
lekarskich.  Pi  lat  temu  zostali my  zmuszeni  do  rozdrobnienia  -  wszyscyęć ś  
byli my  pracownikami  NZOZ  Nr  3,  w  wyniku  prywatyzacji  samorz dowejś ą  
s u by zdrowia. Ci ar prywatyzacji spad  na lekarzy i ten ci ar podj li my.ł ż ęż ł ęż ę ś  
Zmodernizowali my  gabinety.  Je li  chodzi  o wiadczenia  us ug  medycznychś ś ś ł  
odbywa nie w momencie zdobywania lokalu, a w momencie sk adania ofert doł  
NFZ.  NFZ  dysponuje  siatk  gdzie  i  jakie  wiadczenia  Miasto  winnoą ś  
zabezpieczy   dla spo ecze stwa. To nie jest na tej zasadzie, ze my chcemy boć ł ń  
nam si  nale y. Tylko my przez 20, 15 lat  w danym miejscu wiadczymy us ugi.ę ż ś ł  
Ca y  czas  byli my  bud etow  s u ba  zdrowia.  Zostali my  zmuszeni  doł ś ż ą ł ż ś  
rozdrobnienia.  Podj li my  ten  trud,  a  w  tej  chwili  chcemy  spe ni  wymogię ś ł ć  
uchwa y  Rady  Miasta  i  chcemy  si  konsolidowa  na  zasadzie,  e  powstajeł ę ć ż  
NZOZ  stomatologiczny,  NZOZ  specjalistyczny.  Ta  nasza  konsolidacja  jest 
spowodowana tym, e my w ten sposób wyst pujemy do NFZ o kontrakty. ż ę
W  maju  i  na pocz tku  czerwca  br.  zosta y  z o one dokumenty  do Wydzia uą ł ł ż ł  
Gospodarki Komunalnej o mo liwo   z naszego stosunku prawnego do lokalu. ż ść
Aby z o y  dokumenty do Pomorskiego Centrum  Us ug Medycznych musimył ż ć ł  
mie  uregulowany  stosunek do lokalu. My chcemy si  przekszta ci , ale w tymć ę ł ć  
momencie nie mo emy i mamy termin najmu do 31 grudnia. ż

Radna Monika Tomszewska – Przewodnicz ca Komisjią
Oznacza to, e maj  Pa stwo tytu  prawny do lokalu.ż ą ń ł

Pani Izabela Graczyk – przedstawiciel z Jaskóczej
Na indywidualne praktyki i na pojedynczy gabinet. Tak si  nam wydawa o, eę ł ż  
mamy tytu  prawny lokalu do ko ca roku  jako indywidualna praktyka lekarska.ł ń
Wyst pili my  do  Wydzia u  Gospodarki  Komunalnej  z  pismem,  e  chcemyą ś ł ż  
zmieni  nazw , a podmiot pozostaje ten sam i dzia alno  pozostaje taka sama,ć ę ł ść  
ale pod nazw  NZOZ. Sytuacja ta jest nie wyja niona od czerwca, a mamy juą ś ż 
pocz tek lipca. My chcemy z 9 podmiotów stworzy  dwa NZOZ-y, co Miastoą ć  
powinno  to  zadowoli .  Ale  to  przekszta cenie  te  nie  mo e  by  na  rok.ć ł ż ż ć  
Przekszta cenie indywidualnych praktyk w NZOZ-y poci ga za sob  koszty. Wł ą ą  
zwi zku  z  tym  musi  by  przyrzeczenie  ze  strony  Miasta,  e  my  sią ć ż ę 
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przekszta cimy, a na koniec grudnia otrzymamy odpowied , ze my nie mo emy zł ź ż  
tych lokali korzysta . Natomiast kontrakty z NFZ mamy do ko ca roku 2007. Myć ń  
do ko ca wrze nia musimy wyst pi  do NFZ, e mamy problem z lokalem iń ś ą ć ż  
realizacj  kontraktu.  Jest  to  patowa  sytuacja  i  ona nie  dotyczy  pojedynczegoą  
gabinetu, a 9 jednostek. Dlatego  prosimy o umo liwienie wyj cia z tej sytuacji iż ś  
kontynuacj  wiadcze . ę ś ń
Chaos, który by powsta  na ul. Jaskó czej spowodowa by du e niezadowolenieł ł ł ż  
pacjentów. My dzia amy od 20-lat i jest zachowana ci g o  opieki medycznej ił ą ł ść  
wspó praca  z  Wydzia em  Lokalowym  jest  bardzo  dobra.  Dbamy  o  lokale,ł ł  
przeprowadzamy remonty lokali.
Problem polega na tym, e my w tej chwili nie mo emy si  przekszta ci   wż ż ę ł ć  
NZOZ.

Pani Barbara Majewska – Z-ca Dyrektora WGK UM
Zmiana podmiotu wed ug uchwa y Rady Miasta Gda ska nie zmienia sytuacjił ł ń  
samych  podmiotów.  Preferencje  czynszowe  sa  przyj te  dla  zak adów  opiekię ł  
zdrowotnej.  Umowa,  która  jest  zawarta  na  czas  okre lony  jest  zawarta  naś  
okre lony czas z okre lonym podmiotem –  31.12.2005 r.  Maj c  wyk adni  zś ś ą ł ę  
Pomorskiego Centrum nie bardzo te  umiemy  si  znale  w tej  sytuacji,  jakż ę źć  
przes dzi  spraw  naliczania czynszu i zmiany nazwy tego podmiotu.ą ć ę

Pan Szczepan Lewna – Z-ca Prezydenta Miasta
Przerwijmy to, bo to jest chyba prostsze ni  nam si  zdaje. Je li otrzymamy doż ę ś  
Wydzia u Spraw Spo ecznych opini , ze zoz o takim, a takim zakresie us ug  wł ł ę ł  
tym miejscu jest  potrzeby i ten zoz  ma rozpocz  dzia alno  od 01 styczniaąć ł ść  
2006, to ja nie widz  powodu aby my nie dali informacji i przyrzeczenia, e je lię ś ż ś  
ten ZOZ  powstanie z takim a takim wiadczeniem us ug, to otrzyma on umowś ł ę 
najmu  na  warunkach  jakie  Miasto  przewiduje  dla  NZOZ-ów.   Ja  nie  widzę 
problemu.

Radna Monika Tomaszewska – Przewodnicz ca Komisjią
Oznacza to, e za ka dym razem kiedy wyst pi okoliczno , e indywidualneż ż ą ść ż  
praktyki  przekszta caj  si  w ZOZ-y,  a  jest  ewidentna potrzeba  zaspokojeniał ą ę  
okre lonego  rodzaju  wiadczenia  na  tym  terenie,  to  za  ka dym  b dzieś ś ż ę  
uruchamiana korzystna procedura  wynikaj ca z uchwa y. ą ł
Czy wystarczy  Panu Prezydentowi np. to czym my dysponujemy sieci  us ugą ł  
medycznych jakie funkcjonuj  w Mie cie i jakie s  konieczne.ą ś ą

Pan Szczepan Lewna – Z-ca Prezydenta Miasta
Tak.  Argumentem  za  tym  nie  jest  ani  to,  e  dotychczasowi  pracownicy  tamż  
pracuj . Ani to, e od 30-lat tak by o. Tylko to ma  by  uzasadnione potrzebamią ż ł ć  
pacjentów. 

Radna Monika Tomaszewska – Przewodnicz ca Komisjią
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W  momencie  kiedy  ko czy  si  umowa  najmu.  Podmiot  jest  w  trakcień ę  
przekszta ce , ale jeszcze ZOZ-em nie jest. Otrzymuje przyrzeczenie najmu, toł ń  
czy w takiej  sytuacji b dzie uruchomiony tryb bezprzetargowy, czy te  nie.ę ż

Pan Szczepan Lewna – Z-ca Prezydenta Miasta 
Dla ZOZ-ów nie ma przetargów.

 Radna Monika Tomaszewska – Przewodnicz ca Komisjią
Bezprzetarg czy si  ze zbieraniem ofert.  Podmiot, któremu ko czy si  umowałą ę ń ę  
z  dniem  31  grudnia  2005  roku,  po  pozytywnej  opinii  wydzia u  sprawł  
Spo ecznych, e taki profil jest konieczny dla zapewnienia ci g o ci us ug, aleł ż ą ł ś ł  
równie  pewnej dost pno ci us ug dla pacjenta –  to musi sk ada  ofert ? Czyż ę ś ł ł ć ę  
traktujemy przyrzeczenie tej umowy jako warunek nawi zania. ą

Pan Szczepan Lewna – z-ca Prezydenta Miasta 
Poniewa  oferty  i  tu  nie  ma  ró nicy  cenowej,  bo  ceny  s  sztywne.  Ofertyż ż ą  
sprowadzaj  si  do zdecydowania, czy to ma by  ten, czy ten podmiot. Ofertyą ę ć  
bezprzetargowe s  rozpatrywane przy komisji. Na etapie przyrzeczenia pójdzieą  
na komisj  i komisja wska e , e to ma by  ten  czy ten.ę ż ż ć

Radna Monika Tomaszewska – Przewodnicz ca Komisjią
W  momencie  kiedy podmiot dostaje  przyrzeczenie  zawarcia  przysz ej  umowył  
najmu,  to  bez  przetarg  nie  jest  konieczny.  Poniewa  ju   jest  przyrzecznież ż  
nawi zania  konkretnego najmu z konkretnym podmiotem.ą

Pan Szczepan Lewna – z-ca Prezydenta Miasta 
W zwi zku z tym ten etap  przetargu trzeba przeprowadzi  na etapie  wydaniaą ć  
przyrzeczenia, a nie na etapie zawarcia umowy. 

Radna Danuta Putrycz – cz onek Komisjił
Pytanie do Wydzia u SS –  czy w przypadku tych wniosków, bo przypuszczam,ł  

e do Wydzia u Gospodarki by y sk adane i opiniowane by y przez Wydzia  iż ł ł ł ł ł  
opinia by a pozytywna. W zwi zku z tym maj c takie przyrzeczenie ka dy zł ą ą ż  
tych podmiotów, który z o y  wniosek o przekszta cenie, to czy przekszta cenieł ż ł ł ł  
nast puje  z  dat  okre lon ,  czy  mo e  by  przyspieszone.  To znaczy,  e  wę ą ś ą ż ć ż  
momencie  wpisu  do rejestru  –  sierpie  nast puje  wpis  do rejestru,   bo jestń ę  
przyrzeczenie lokalu z miasta i  od 01 wrze nia zaczyna funkcjonowa  ZOZ, aś ć  
nie  czeka  do  01  stycznia  gdy  si  sko cz   umowy  najmu.  Czy  jest  takaę ń ą  
mo liwo , czy te  nie? Wed ug mnie istnieje taka mo liwo . Co si  dzieje zż ść ż ł ż ść ę  
umowami?  Gmina w sensie dochodów dla gminy nie traci  nic. Poniewa  gdyż  
b d  p aci  indywidualnie, czy jako zoz, to cena b dzie taka sama. Reguluje toę ą ł ć ę  
nawet uchwa a, któr  szczegó owo przeczyta am. ł ą ł ł
W zwi zku z tym – do Pana Prezydenta mam pytanie – rozmawiamy ogólnie, Paną  
Prezydent deklaruje i rozumiem, e jest wola. Je eli jest przyrzeczenie to onoż ż  
obowi zuje  do  zawarcia  tej  umowy  na  okre lonych  warunkach  jak  zosta oą ś ł  
sformu owane przyrzeczenie i okre lon  data. ł ś ą
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Je eli  by aby  wola  tych  przekszta caj cych  si  z  indywidualnych praktyk  naż ł ł ą ę  
podmioty NZOZ  dzia ania szybszego jako NZOZ, a nie czekanie do 01 stycznia.ł  
Co wówczas Pan Prezydent – czy Pan wyra a zgod , czy nie. ż ę

Pan Szczepan Lewna – z-ca Prezydenta Miasta 
Odpowied  brzmi – Nie. Do 31 grudnia mam umow  zawart . ź ę ą

Pani Barbara Kawi ska – przedstawiciel NFZń
Panie Prezydencie, to w tym momencie nie ma us ug na tym terenie. ł
Przekszta cacie si  w niepubliczny ZOZ i w momencie rejestracji indywidualneł ę  
praktyki przestaj  istnie  i my musimy wam zabra  kontrakt i do ko ca roku nieą ć ć ń  
b dzie udzielanych wiadcze  na tym terenie. ę ś ń

Radna Monika Tomaszewska – Przewodnicz ca Komisjią
Mo na uruchomi  cesj  pewnych praw,  a  tutaj  z  cesj  nie b dzie  problemu.ż ć ę ą ę  
Poniewa  formy, które kontrakt mia  zrzeknie  si  niejako na swoj  rzecz tylko wż ł ę ą  
innej formie organizacyjno-prawnej.

Pani Barbara Kawi ska – przedstawiciel NFZń
Z cesj  nie  b dzie  problemu,  Tylko podnajem  b dzie  na  podmiot,  który  nieą ę ę  
b dzie istnia  i nie b dzie  dzia alno ci.ę ł ę ł ś

Radna Monika Tomaszewska  - przewodnicz ca Komisjią
Aby dokona  cesji  pomi dzy star  praktyka , a  nowym podmiotem, który sić ę ą ę 
sk ada z tych samych osób ale ma ju  inn  form  organizacyjno-prawn  i po toł ż ą ę ą  
aby  dokona  cesji  musi  wskaza  tytu  do  lokalu.  Tytu  ten  b dzie  jeszczeć ć ł ł ę  
posiada a indywidualna praktyka, a nie b dzie mia  ZOZ.ł ę ł

Pan Szczepan Lewna – Z-ca Prezydenta Miasta
O tej sytuacji  tu mówimy. W zwi zku z tym  zacz li my operacj  w marcu.ą ę ś ę  
Wyst pujemy  z  wnioskiem o powo anie  NZOZ-u  o danym sk adzie  i  danymę ł ł  
zakresie dzia ania  z dniem 01 stycznia 2006 r. i uzyskujemy, albo nie. Orzeczenieł  
od kiedy powstaje ZOZ  mo e by  od dnia wydania i od dnia 01 stycznia. ż ć

Radna Monika Tomaszewska – Przewodnicz ca Komisjią
Pan Prezydent sugeruje o tym, e we wniosku sk adanym do Centrum  nale yż ł ż  
okre li  dat  powstania i  dat  rozpocz cia dzia alno ci, która jest innym dniemś ć ę ę ę ł ś  
ani eli dzie  rejestracji dzia alno ci.ż ń ł ś

Pani Barbara Kawi ska – przedstawiciel NFZń
Pani Doktor – kiedy Pani sk ada ofert  do NFZ?ł ę

Pani  Alicja  Graczyk – przedstawiciel z ul. Jaskó czejł
My mamy kontrakt jeszcze na dwa lata.

Pani Barbara Kawi ska – przedstawiciel NFZń
Ale jeszcze b dzie Pani sk ada a i b d  renegocjacje kontraktu.ę ł ł ę ą

11



Co roku Pa stwo do nas sk adacie. Pani jako kto z o y?ń ł ł ż

Pani  Izabela Graczyk – przedstawiciel z ul. Jaskó czejł
Jako NZOZ.

Pani Barbara Kawi ska – przedstawiciel NFZń
Czy ma Pani lokal?

Pani  Alicja Graczyk – przedstawiciel z Jaskó czejł
Nie. 

Pan Szczepan Lewna – Z-ca Prezydenta Miasta
Pani ma przyrzeczenie, e od 01 stycznia kiedy ZOZ rozpocznie dzia alno  to wż ł ść  
tym momencie b dzie mia a lokal. ę ł

Radna Monika Tomaszewska – Przewodnicz ca Komisjią
Rozumiem,  ze  przekszta cone  podmioty  b d  podlega y  nowym  przepisom.ł ę ą ł  
Czyli  umowy  zawarte  o  przyrzeczeniu  dotyczy  b d  umów  na  czasć ę ą  
nieokre lony  z  enumeratywnie  wymienionymi  przes ankami  rozwi zaniaś ł ą  
umowy, czy z o enia wypowiedzenia. Przes anki s  identyczne jak w Pa stwał ż ł ą ń  
dotychczasowych   umowach,  które  to  przes anki  dawa y  prawo  Miastuł ł  
rozwi zania natychmiastowo umowy. Czyli gwarancja stabilno ci jest taka sama. ą ś

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Czy w przypadku Jaskó czej jak o wiadczy  Prezydent Lewna, e te podmiotył ś ł ż  
chc ce si  przekszta ci  w dwa NZOZ-y  zd  na ten czas aby móc zapisa  odą ę ł ć ążą ć  
01 stycznia  2006.  Czy  zd  to  wszystko  wykona .  Rozumiem,  e  wnioskiążą ć ż  
zosta y ju  z o one.ł ż ł ż

Pani Alicja Graczyk =- przedstawiciel z Jaskó czejł
Nie  do ko ca.  W  pierwszej  kolejno ci  z o yli my  do Wydzia u  Gospodarkiń ś ł ż ś ł  
Komunalnej  wnioski  jako  indywidualna  praktyka,  która  przekszta ca  si  wł ę  
NZOZ. 

Pani Barbara Majewska = Z-ca Dyrektora WGK
Nie przekszta ca si , ale b dzie prowadzi a dzia alno  gospodarcz  pod nazw .ł ę ę ł ł ść ą ą

Pani Alicja  Graczyk =- przedstawiciel z Jaskó czejł
Zmiana nazwy. Wniosku jako takiego do Wydzia u  Gospodarki Komunalnej oł  
stosunek  prawny  do  lokalu  nie  z o yli my.  My  nie  wiem  jak  si  do  tegoł ż ś ę  
ustosunkuje  Pomorskie  Centrum  Rejestracji  ZOZ.  To  Pomorskie  Centrum 
wymaga od nas tytu u do lokalu. My jako NZOZ tego tytu u do lokalu nie mamy.ł ł

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Pa stwo macie z o y  wniosek, który powinien zaopiniowa  WSS o to co mówiń ł ż ć ć ł 
Pan Prezydent Lewna, e ten podmiot, e to wiadczenie us ug i takie rodzajeż ż ś ł  
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us ug s  potrzebne dla mieszka ców, czy to wszystko wejdzie. Mo e na Komisjił ą ń ż  
zobowi emy nasze Wydzia y, aby odpowiednio wcze niej tym zaj li i aby zeąż ł ś ę  
sob  wspó pracowa y. ą ł ł
Sprawa dotyczy podmiotu ul. Sychty – powiedziano, e podmioty nie s  w stanież ą  
si  zintegrowa  i  utworzy  ZOZ.  Pan  Prezydent  powiedzia ,  e  nie  maę ć ć ł ż  
przeciwwskaza   aby te podmioty mog y podnajmowa   pomieszczenia, ale poń ł ć  
tych samych cenach. Czy te osoby, które nie zrzesza si  w ZOZ b d  mog yę ę ą ł  
podnajmowa  pomieszczenia, ale pod warunkiem, e nie b d  na tym zarabia ?ć ż ę ą ć  
Ja to tak zrozumia am. Kto i jaki wydzia  za atwia te sprawy i od kogo powinienł ł ł  
pierwszy  wniosek wp yn  i  na jakiej  zasadzie.  Powinno odby  si  spotkanieł ąć ć ę  
odpowiednich wydzia ów przy udziale radnych  eby ten temat zamkn . Abył ż ąć  
wychodz c  dzisiaj  z  komisji  by o wiadome,  co  trzeba  zrobi ,  w  jaki  sposóbą ł ć  
post powa . Aby my wiedzieli, e zosta  osi gni ty jaki  konsensus, e je lię ć ś ż ł ą ę ś ż ś  
b d  chcieli podnajmowa  to po takiej samej cenie jak do Miasta si  p aci.ę ą ć ę ł
Pytanie do Pani Kawi skiej - S ysza am, e je li  prywatne praktyki lekarskie zń ł ł ż ś  
ul. Ks. Sychty nie s   sk onni albo nie mog  si  w aden sposób zgrupowa  jakoą ł ą ę ż ć  
ZOZ to b d  zlikwidowane. Czy  dostan  przyzwolenie na lokale b d  mog yę ą ą ę ą ł  
dalej funkcjonowa . ć

Pani Barbara Kawi ska – przedstawiciel NFZń
Oczywi cie, e tak. ś ż

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Moim zdanie wymaga te  uzgodnienia to co kto z o y, aby Wydzia y uzgodni y iż ł ż ł ł  
aby wszystko by o do ko ca powiedziane. ł ń
Radna Monika Tomaszewska – Przewodnicz ca Komisjią
Wspó praca  jest  bardzo  cis a.  Posiedzenie  Komisji  zosta o  poprzedzoneł ś ł ł  
godzinnymi konsultacjami w ramach Wydzia ów. Chc  Pa stwa zapewni , eł ę ń ć ż  
nie b dzie  innej interpretacji   Wydzia u Gospodarki od interpretacji WSS. Je elię ł ż  
w  warunkach  umowy  jest  jasno  wyartyku owane,  e   podnajemca  b dzieł ż ę  
podnajmowa   na takich samych zasadach jak najemca. W przypadku zawieraniał  
umów na innych zasadach, to jest  to ewidentne naruszenie  umowy podnajmu. 
Pozostaje  pó niej  kwestia  wyci gni cia  konsekwencji  z  okre lonych  faktów,ź ą ę ś  
jednak  s  one   jasno  sprecyzowane  w  samej  umowie.  Zasada  jest  taka,  eą ż  
naruszenie  praw  umowy  skutkowa  mo e  rozwi zaniem  w  trybieć ż ą  
natychmiastowym umowy.
Panie Prezydencie – jak Pan b dzie zawiera  umowy?ę ł

Pan Szczepan Lewna – Z-ca prezydenta Miasta
My  mamy  zasady   wynajmu.  Zasady  wynajmu  m.in.  porz dkowaą ć 
rozwi zywanie  problemu us ug zdrowotnych na terenie miasta Gda ska. Znajdaą ł ń  
si  jakie  wyj tki jak zgoda lub brak zgody na podnajem apteki i by  mo e taę ś ą ć ż  
grupa protetyków te  si  w tym mie ci. My wynajmujemy na zasadach za 1.05 zż ę ś ł 
ZOZ-om i NZOZ-om i nikomu innemu. Wiemy, dlaczego to robimy, bo wówczas 
mamy szans  co  uporz dkowa . ę ś ą ć
Kiedy rozwa ali my o kwestiach ogólniejszych, to nie jest apel w stron  Pa stważ ś ę ń  
i rozumiem, ze nie b dzie on si  Pa stwu podoba , ale w moim przekonaniu coę ę ń ł  
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do interesu   mieszka ców chc  to powiedzie .  Kiedy b dziemy podejmowaliń ę ć ę  
decyzj , wyst pi  do Pa stwa  czy jest sens aby ten ZOZ dalej w tym miejscuę ą ę ń  
powsta . To my l , e nie jest od rzeczy i Pa stwo rozwa yli t  kwesti , czył ś ę ż ń ż ą ę  
istniej cy ZOZ  na Jaskó czej nie mo e rozszerzy   dzia alno ci na te us ugi,ą ł ż ć ł ś ł  
które  s  dla  mieszka ców w tym miejscu  potrzebne.  I  wówczas  z  tej  stronyą ń  
podej cie te  jest mo liwe i racjonalne. W Gda sku istnieje 120 ZOZ-ów  i jestś ż ż ń  
to bardzo trudno porz dkowa . Jednoosobowe ZOZ-y nie spe niaj  i nie mogą ć ł ą ą 
spe nia  swoich zada .  Dlatego z  punktu widzenia interesów mieszka ca  jestł ć ń ń  
komasowa  ZOZ-y. To one maj  trwale i stale wiadczy  us ugi, a je li tego nieć ą ś ć ł ś  
robi , to nie wywi zuj  si  ze swoich zada . ą ą ą ę ń

Pani  Agnieszka  Bittner-Jakubowska  –  przedstawiciel  NSZOZ  OPTIMET 
Jaskó czał
Czym Pa stwo b dziecie si  kierowa  przy wyborach ZOZ-ów, które mia ybyń ę ę ć ł  
si  konsolidowa ,  czy  przejmowa   us ugi,  czy  wiadczenia  medyczneę ć ć ł ś  
realizowane przez inne ZOZ-y.

Pan Szczepan Lewna – Z-ca Prezydenta Miasta
Wy cznie interesem mieszka ców.łą ń

Radna Monika Tomaszewska – Przewodnicz ca Komisjią
Do  bezprzetargu  mog  tylko  stawa  ZOZ-y.  Sk adaj c  ofert  o  kontynuacjią ć ł ą ę  

wiadcze  nie b d c ZOZ-em, a b d c w fazie przekszta ce  albo konsolidacji,ś ń ę ą ę ą ł ń  
to czy z przyczyn formalno-prawnych b d  mogli przyst powa  do bezprzetargu.ę ą ę ć

Pan Szczepan Lewna – Z-ca Prezydenta Miasta
Nie  widz  przeszkód.  Wyst pi  NZOZ  z  pro ba  o  zapewnienie  o  wydaniuę ą ś  
przyrzeczenia, e z momentem powstania i od dnia wejdzie w stosunek najmu iż  
na tej podstawie. 
Grupa inicjatywna wyst puje z zapytaniem, e chce stworzy  NZOZ  na danymę ż ć  
terenie, z takim zakresem us ug i od takiej daty. Te same czynniki, które le  uł żą  
podstaw  z  wyst pienia  z  pytaniem  do  pa stwa,  czy  jest  to  uzasadnione,  aą ń  
nast pnie do Komisji i Komisja wyrazi na to zgod , to ju  na tym etapie sprawaę ę ż  
b dzie rozstrzygni ta. Je li oka e si , e przyrzeczenia nie damy, bo jest innyę ę ś ż ę ż  
ZOZ obok, który  to  chce  przej  i  nie  ma  potrzeby  robienia  w  tym  miejscuąć  
drugiego. To powiemy – nie. 

Pani Barbara Kawi ska – przedstawiciel NFZń
Rozumiem, e to nie b dzie dotyczy o ZOZ-ów, które maj  z nami kontrakty.ż ę ł ą

Pan Szczepan Lewna – Z-ca prezydenta Miasta
NZOZ-y,  które  maj  kontrakty  z  NFZ,  to  albo maj  okre lony  czas  trwaniaą ą ś  
stosunku najmu i ten okres wi e. Albo maj   umowy na czas nieokre lony iąż ą ś  
wówczas  wypowiedzenie  jest  mo liwe,  ale  nie  mo e  si  sko czy  przedż ż ę ń ć  
up ywem kontraktu.ł

Pani Barbara Kawi ska – przedstawiciel NFZń
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Zrozumia am, e indywidualne praktyki, które b d  wyst powa  do Urz du oł ż ę ą ę ć ę  
przyrzeczenie  umowy najmu,  w momencie  kiedy stan  si  NZOZ-ami  –  paną ę  
Prezydent powiedzia : „ no  tak, ale je eli w tym miejscu b dzie lub obok inny,ł ż ę  
który to robi, to my damy temu drugiemu”, a te indywidualne praktyki maj  zą  
nami kontrakty. W tym momencie mo e si  co  zacz  dzia .ż ę ś ąć ć

Pan Szczepan Lewna – Z-ca Prezydenta Miasta
Co do zasady, to raczej nie. W konkretnej praktyce mo e si  zacz  dzia , je liż ę ąć ć ś  
ta indywidualna praktyka nie przyjmuje  do wiadomo ci, e  ma umow  do 31ś ż ę  
grudnia.

Pani Barbara Kawi ska – przedstawiciel NFZń
My  mamy  nie  tylko kontrakty  nie  tylko z  NZOZ-ami.  Poniewa  nas  ustaważ  
obliguje  do  tego  –  ustawa  o  ubezpieczeniu  zdrowotnym  –  aby  podpisywać 
równie  z indywidualnymi praktykami.ż
Bywa te  tak, e na jednym terenie jakiej  dzielnicy jest NZOZ, który z namiż ż ś  
podpisa  na te same  us ugi co praktyki indywidualne bo nam jest to potrzebne,ł ł  
aby pacjent by  zabezpieczony. Zwracam uwag , eby nie by o takiej rzeczy, zeł ę ż ł  
wyst pi  NZOZ,  który  wiadczy  takie  same  us ugi  co  indywidualne  praktyki,ą ś ł  
które s  w trakcie przekszta cania i aby cie Pa stwo powiedzieli, e nie damy.ą ł ś ń ż  
Poniewa  tu  jest  i  niech  to  przejdzie.  Gdyby  nie  by o  takiej  potrzeby,  toż ł  
indywidualne  praktyki  nie  dosta y  kontraktu.  My  mamy  zabezpieczenieł  
medyczne na 0,5 miliona mieszka ców Gda ska. To sa: indywidualne praktyki,ń ń  
gabinety stomatologiczne, NZOZ, prywatne szpitale.

Pan Szczepan Lewna – Z-ca Prezydenta Miasta
Ja to rozumiem, e jest potrzeba  i nie wynika z tego, e Szczepan Lewna takż ż  
s dzi, czy Pani Doktor tak s dzi, tylko, e jest sprawdzona i wyliczona potrzeba.ą ą ż  
Gdy tak jest, to nie ma problemu. 

Pani Barbara Kawi ska – przedstawiciel NFZń
Najlepiej  o  tym  wiadczy  przydzia  kontraktów  stomatologicznych.  Pa stwoś ł ń  
stomatolodzy mog  powiedzie . Gabinetów stomatologicznych jest bardzo du o,ą ć ż  
ale nie wszystkie otrzyma y kontraktów, bo nie ma takiej potrzeby. Te kontrakty,ł  
które  s  przydzielone  w  tej  chwili  sa  podpisane  na  3-lata.  One  b dą ę ą 
renogocjonowane –  w gór , w dó , ale s  i ten kontrakt macie Pa stwo od nasę ł ą ń  
przyrzeczony  na  3  lata  na  ten  teren.  My l ,  e  dobrze  zrozumia am,  eś ę ż ł ż  
indywidualne praktyki wyst pi  do Miasta,  a  obok b dzie NZOZ dzia aj cy  ią ą ę ł ą  
robi cy dok adnie to samo, to my mo emy powiedzie , e nie musicie Pa stwoą ł ż ć ż ń  
tu dzia a . ł ć

Pani Teresa Plichta – Dyrektor WSS
Opiniuj c wniosek  b dziemy bardzo ci le wspó pracowa  z NFZ.ą ę ś ś ł ć
 
Radna Monika Tomaszewska – Przewodnicz ca Komisjią
S dz , e ci g o  do zawarcia kontraktu z NFZ –  kontrakty s  3-letnie, b dą ę ż ą ł ść ą ę ą 
wyk adnikiem  pozytywnej  opinii  dla  podmiotów,  które  ubiega  si  b d  oł ć ę ę ą  
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przyrzeczenie najmu. Dlatego, e nawet wybór oferty „ tego wi kszego ZOZ-u”,ż ę  
który  wiadczy  okre lon  us ug  na  danym  terenie  i  nie  ma   kontraktu,ś ś ą ł ę  
spowoduje  konieczno  odebrania  kontraktu  podmiotowi nowemu i  rozpisaniaść  
nowego konkursu.

Pani Barbara Kawi ska – przedstawiciel NFZń
Pani powiedzia a, e nowemu podmiotowi nie b dziemy dawa  kiedy stary mia .ł ż ę ć ł  
Mo e  by  taka  sytuacja,  e  obydwa mia y  kontrakt i  od lat  dzia aj  na tymż ć ż ł ł ą  
terenie bo mog  si  sk ada  z chirurga, laryngologa i obok b dzie NZOZ, któryą ę ł ć ę  
robi  to  samo.  Poniewa  jest  takie  zapotrzebowanie,  to  dosta y  indywidualneż ł  
praktyki i NZOZ i oba mia y kontrakty z NFZ mia . Je li chodzi o nowe NZOZ, toł ł ś  
my te  tak patrzymy jak s  konkursy. Jednym z pyta  konkursu jest: ci g oż ą ń ą ł ść 
wspó pracy z NFZ. Je eli mia  ci g o , to ma odpowiedni  ilo  punktów, a jakł ż ł ą ł ść ą ść  
nie  ma tych punktów to jest  ni ej  oceniany.  Co nie oznacza,  e  nie dostanież ż  
kontraktu, on mo e dosta , bo akurat na tym terenie brakuje nam us ug.ż ć ł

Przedstawicielka podmiotu z ul. Jaskó czej ł ( nie podano nazwiska)
Co Miasto zrobi kiedy na ten sam teren b d  ubieg y si  o ten sam lokal dwaę ą ł ę  
takie same ZOZ-y  maj ce  taki sam kontrakt i  takie same wiadczenia ? Jakią ś  
b dzie  obowi zywa  regulamin  przy   wydawania  umów  najmu?  Czym  się ą ł ę 
Pa stwo b dzie kierowa  – konkretnie?ń ę ć
W uchwale jest § 14, który mówi: „ e organizacja przetargów i wybór ofert wż  
trybie  bezprzetargowym   jest  mowa  w  paragrafie  2,  b dzie  si  odbywa  naę ę ć  
podstawie  regulaminu  wydawanych  w  formie  zarz dzenia  Prezydenta  Miastaą  
Gda ska” ń Chcieliby my si  dowiedzie  o ten regulamin. Bo to s  jakie  kryteria,ś ę ć ą ś  
o które Miasto b dzie si  opiera o przy przyznawaniu najmu lokalu.ę ę ł
Na ile  b dzie obowi zuj ca  opinia Wydzia u  Zdrowia czy Wydzia u  Sprawę ą ą ł ł  
Spo ecznych dla przed u enia umowy najmu – przyrzeczenia ł ł ż

Pani Ewa Mielewczyk – przedstawiciel z ul. Jaskó czejł
My pracujemy  jako indywidualne praktyki.  Pracujemy po 2-ch dermatologów, 
okulistów,  dermatolog  w  pe nym  wymiarze  godzin.  Nasz  poradnia  zapewniał  
opiek  od godz. 8,oo do 18.oo codziennie. My  nie jeste my NZOZ-em i   nieę ś  
mo emy si  zarejestrowa  w Urz dzie  Rejestru  poniewa  nie mamy  umowyż ę ć ę ż  
najmu  na lokal –  o co si  staramy.  Brak tego dokumentu  uniemo liwia  namę ż  
rejestracj  . Pracujemy w gabinetach po  dwie osoby i zapewniamy opiek  odę ę  
godzin rannych do wieczora. Mamy umow  najmu na indywidualne praktyki.ę

Pan  Szczepan Lewna – Z-ca prezydenta Miasta
Kto konkretnie ma umow ?ę

Pani Ewa Mielewczyk – przedstawiciel z ul. Jaskó czejł
Ewa Mielewczyk. 

Pan  Szczepan Lewna – Z-ca prezydenta Miasta
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I to Mielewczyk wiadczy us ugi, a nie Kowalska. Je li tam jest Mielewczyk iś ł ś  
Kowalska, to jest naruszenie  zasad umowy.

Pani Ewa Mielewczyk – przedstawiciel z ul. Jaskó czejł
Nie. Mamy odr bne umowy.ę

Pan  Szczepan Lewna – Z-ca prezydenta Miasta
Dwie umowy na ten sam lokal? 

Pani Ewa Mielewczyk – przedstawiciel z ul. Jaskó czejł
 Mamy odr bne umowy na ten sam lokal..ę
 
Radna Danuta Putrycz – cz onek Komisjił
Ja  rozumiem,  e  Pan  Prezydent  decyduje  i  podpisuje  umowy  w  oparciu  oż  
obowi zuj ce  ustawy,  czy  uchwa y  realizuje.  Poruszy  Pan  rzecz,  któraą ą ł ł  
skierowa a nasza dyskusj  na „ boczne tory”, co by by o gdyby ubiega  si  i poł ę ł ł ę  
jaki  analizach  bli ej  nie  okre lonych –  gdyby wi kszy  ZOZ wiadcz cy  teś ż ś ę ś ą  
same us ugi,  ubiega  si  o przydzia  lokalu. Pan Prezydent móg by odmówił ł ę ł ł ć 
nowo  utworzonemu  ZOZ  zawarcia  umowy.  Du o  wcze nie  zapad o,  e  wż ś ł ż  
indywidualnych  przypadkach  –  takiej  gwarancji  Pan  udzieli ,  e  Pan  takiejł ż  
gwarancji  udzieli  pod warunkiem, e  si  przekszta c .  Ta dyskusja  stworzy aż ę ł ą ł  
sytuacj  niepewno ci. My l , e by o to nie zasadne, bo tak jakby Pan chciaę ś ś ę ż ł ł 
zmieni  zdanie, swoje wcze niejsze o wiadczenie.  My l , e taka idea  Panać ś ś ś ę ż  
Prezydenta nie by a i raz z o one przyrzeczenie w kontek cie obowi zuj cychł ł ż ś ą ą  
uchwa  jest  w jakim  sensie  wi ce.  Komisja  te   zajmie  takie stanowisko,ł ś ążą ż  
które nie uchybi przepisom prawa  z jednej strony, a z drugiej strony da gwarancję 
–  bior c  pod  uwag  wszystkie  okoliczno ci  takie  jak:  e  s  ju  zawarteą ę ś ż ą ż  
kontrakty, to, e  WSS daje pozytywne opinie, NFZ okre la i  opiniuje,  czy  wż ś  
danym rejonie powinny by  wiadczone takie us ugi przez jeden, dwa podmioty.ć ś ł  
W zwi zku z tym my l , e takie zje d anie  na poboczne tory nie ma sensu. ą ś ę ż ż ż
Je eli ze strony indywidualnych praktyk, które deklaruj  utworzenie ZOZ-u, Panż ą  
podtrzymuje swoj  decyzje co do gwarancji przyrzeczenia lokalu. Pan od tego sią ę 
nie od egnuje i nie próbuje, e kto  inny si  zg osi i powie, e on tu wiadczyż ż ś ę ł ż ś  
us ugi i  lokal przejmie. Wówczas  to spowoduje skonfliktowanie  rodowiska ił ś  
spowoduje ba agan. Narodowy Fundusz Zdrowia daj c umowy ju  okre li , eł ą ż ś ł ż  
taka potrzeba jest. Rozumiem, e Pan jako Prezydent takie przyrzeczenie daje iż  
my jako Komisja to przedyskutujemy gdy taki wniosek wp ynie. Bo to jest tenł  
sygna  wys any  dla  ludzi,  którzy  zaczn  zabiega  o  to,  aby  si  szybkoł ł ą ć ę  
przekszta ci , a to z tego powodu, e czas ich goni.ł ć ż
Czy Pan przez wyra enia swojego zdania w taki, a nie inny sposób nie próboważ ł 
zboczy  z toru” i nie do ko ca  Pan te przyrzeczenia dawa  jak znajdzie si  coć ń ł ę ś 
innego bli ej nieokre lonego. ż ś
Rozumiem,  e  Pan daje  gwarancj  dla  tych  ludzi,  którzy  wiadcz  us ugi  –ż ę ś ą ł  
stomatolodzy, protetycy, a nie mog  si   skonsolidowa , bo ustawa im na to nieą ę ć  
pozwala  –  rozumiem,  e  Pan  równie  daje  gwarancj  zawarcia  w  umowież ż ę  
mo liwo ci podnajmu po cenach obowi zuj cych w Mie cie. ż ś ą ą ś
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Je li Pan odpowie –  TAK, to my l , e b dzie to sygna  wys any bez innychś ś ę ż ę ł ł  
otocze  w przedmiotowej sprawie.ń

Pan Szczepan Lewna – Z-ca prezydenta Miasta
Co do zasady – TAK.
Natomiast to, TAK nie oznacza, e niniejszym zosta a zawarta umowa najmu.ż ł  
Aby zosta a zawarta umowa najmu, to musi by  opinia WSS i opinia Komisji.ł ć  
Je li  tak to  b dzie,  to  ja  nie  widz  adnych przeszkód  aby  umowa  zosta aś ę ę ż ł  
zawarta, przyrzeczenie wydane. 

Radna Monika Tomaszewska – przewodnicz ca Komisjią
Deklaracja o przekszta ceniach powinna by  czym  wi cej ni  deklaracj , aleł ć ś ę ż ą  
poparta  uruchomieniem  procedury   rejestracji.   Natomiast  zawarcie  umowy 
najmu  musi  si  odby  w  trybie  bez  przetargu.  Czyli  og oszenie  na  21  dnię ć ł  
informacji  o  tym,  ze  zwalnia  si  lokal  z  takim,  a  takim  dniem.  Nie  mo naę ż  
wykluczy  sytuacji  kiedy  na  ten  sam  lokal  z o y  wniosek  podmiot,  któryć ł ż  
przekszta ca  si  zgodnie  z  sugestiami  Miasta,  ale  równie  inny  podmiotł ę ż  
spe niaj cy  te  kryteria.  A bez przetargu  mog  bra  udzia  wszyscy  ci  którzył ą ą ć ł  
spe niaj  okre lone kryteria.ł ą ś
Regulamin b dzie obejmowa  zakres wiadcze , które musza tam by  spe nione.ę ł ś ń ć ł  
Regulamin  b dzie  przygotowany.  Jednym  z  kryteriów  b dzie  zapewnienieę ę  
kontynuacji wiadcze , które by y na tym  terenie. Po spe nieniu tych kryteriówś ń ł ł  
nast puje  dalszy  etap  procedury   polegaj cy  na  opiniowaniu  oferty  przezę ą  
merytoryczn  komisj .  Opinia,  jak  sama  nazwa  wskazuje  ma  charakter  nieą ę  
wi cy, ale ja nie przewiduj   sytuacji takiej kiedy Prezydent podejmie decyzjeążą ę  
wbrew pozytywnej opinii WSS, WGK. Nie ma w tej uchwale zasady, która mówi, 

e prawo stosuje si  racjonalnie. Ta zasada obowi zuje nas wszystkich.ż ę ą
Rozumiem, e przysz e umowy najmu b d  zawierane na czas nieokre lony. ż ł ę ą ś
Chc c  wyja ni  zakres  podmiotowy  i  przedmiotowy  tzw.  przepisówą ś ć  
przej ciowych. Bo to o czym mówimy, to mówimy o nowej sytuacji.ś
Dotychczasowe preferencje i obni ki okre la uchwa a z 2000 roku, mówi ca oż ś ł ą  
kierunkach restrukturyzacji samorz dowej s u by zdrowia. W niej okre lono, eą ł ż ś ż  
pierwsze  umowy  b d  zawierane  na  5 lat,  a  nast pne  umowy  po  spe nieniuę ą ę ł  
kryteriów  okre lonych  w  uchwale,  b d  zawierane  na  10  lat.  Mamy  takś ę ą ą 
sytuacj , e w okresie przej ciowym kiedy obowi zuj  dotychczasowe przepisyę ż ś ą ą  
– stare, rozwi zuje si  umow  najmu, to powinni my stosowa  stare zasady. ą ę ę ś ć

Pan Szczepan Lewna – Z-ca Prezydenta Miasta
Uchwa a na która si  Pani powo a a jest z 30 listopada 2000 roku. Jest uchwa ,ł ę ł ł łą  
która  ma  charakter  kierownictwa  wewn trznego  w  stosunku  do  najemcy.ę  
Natomiast nie jest samoistn  podstaw  reguluj c  zakres zdarze . Ostatni akapitą ą ą ą ń  
tej uchwa y mówi: „ niniejsza uchwa a nie stanowi podstawy do wysuwania przezł ł  
osoby  trzecie  roszcze  o  jej  realizacj ”.  Jest  to  tylko  akt  kierownictwań ę  
wewn trznego w stosunku do zarz du. W zwi zku z tym nie jest to ta uchwa a, oę ą ą ł  
której  mowa w przepisach przej ciowych. W przepisach przej ciowych  by aś ś ł  
stara uchwa a o zasadach najmu i to ona reguluje te kwestie. ł

18



Radna Monika Tomaszewska – Przewodnicz ca Komisjią
Z tym, e sposób wykonania tej uchwa y, sposób zwi zania si  Prezydenta maż ł ą ę  
by , albo jest  uregulowane przez samego Prezydenta. Bo wykonanie niniejszejć  
uchwa y wymaga podj cia przez Zarz d lub Rade stosownych uchwa  w zakresieł ę ą ł  
zastrze onych  do  swoich  kompetencji.  Prawdo  podobnie  jest  zarz dzenież ą  
Prezydent,  które  mówi  wyra nie,  w  jaki  sposób  Prezydent  jest  zwi zany  tź ą ą 
uchwa .  Poniewa  nie przedstawiono mi ca ego stanu prawnego, sta  pytanie:łą ż ł  
czy  w  zarz dzeniu  Prezydenta  pozwalaj cym  wykonanie  tej  uchwa y  jestą ą ł  
postanowienie, które mówi o ty, e podmioty nabywaj  prawo do zawarcie umówż ą  
d ugoterminowych np. na 10 lat.ł

Pan  Szczepan Lewna – Z-ca prezydenta Miasta
W wyniku wykonania uchwa y z 2000 roku, powsta a uchwa a o zasadach najmuł ł ł  
lokali u ytkowych, która okre la a 1.05 ż ś ł

Radna Monika Tomaszewska – przewodnicz ca Komisjią
Czyli  uchwa a  Zarz du  mówi a  o preferencjach czynszowych,  a  nie  d ugo cił ą ł ł ś  
najmu. W zwi zku z tym umowy b d  zawierane bez terminowo.ą ę ą

Pan Szczepan Lewna – Z-ca Prezydenta Miasta
W  odniesieniu  do  s u by  zdrowia  musimy  w  trybie  pilnym  przygotował ż ć 
regulamin. 

Przewodnicz ca Komisji Monika Tomaszewskaą
 Czy  maj  Pa stwo  pytania  do  Pani  Kawi skiej  reprezentuj cej  Narodowyą ń ń ą  
Fundusz Zdrowia, co do przej cia, czy te  cesji kontraktów? ś ż

Pani Barbara Kawi ska – przedstawiciel NFZń
My robimy cesje. Cesje s  w toku i jak b dzie umowa najmu, to nie ma adnegoą ę ż  
problemu. 

Pan Andrzej Lato – przedstawiciel ETER-MED.
Na  ul.  Jaskó czej  jest  jeden,  który  jest  podnajmowany  bez  umownie.ł  
Chcieliby my  si  dowiedzie  jak  ten  lokal  tzw.  „stara  chirurgia”  b dzieś ę ć ę  
traktowana  w  przysz o ci.  Lokal  ten  by  bez  prawa  podnajmowany  naszejł ś ł  
konkurencji.

 Przewodnicz ca Komisji radna Monika Tomaszewskaą
Posiadacie  Pa stwo lokal na ul.  Jaskó czej –  chodzi o chirurgi  wykonywanń ł ę ą 
przez pana Pokor  i Krutysza. Lokal ten by  bez umownie wynajmowany?ę ł

Pani Barbara Majewska – Z-ca Dyrektora WGK
Na  dzie  dzisiejszy  lokal  ten  jest  wolny.  Z  tego  wzgl du,  ze  umowań ę  
dotychczasowemu najemcy zosta a wypowiedziana, a to z tego tytu u, e us ugił ł ż ł  
by y wykonywane bez posiadanego kontraktu z NFZ. ł
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Na dzie  dzisiejszy do czasu bezprzetargowego trybu wynajmu lokali wolnych –ń  
lokal  ten  wykorzystuje  NZOZ   Jaskó ka,  p ac c  czynsz  do  czasu  wyboruł ł ą  
przysz ego najemcy. Nie ma przes dzenia, e otrzyma ten lokal taki czy innył ą ż  
podmiot. B dzie to przedstawione Komisji do zatwierdzenia lokalu. ę
Wykaz  jest  przygotowany  i  b dzie  zarz dzeniem  Prezydenta  podany  doę ą  
publicznej wiadomo ci i oferty b d  przedk adane. ś ę ą ł

Przewodnicz ca Komisji Monika Tomaszewskaą
Zostaje  uruchomiona procedura  bez  przetargowego rozstrzygni cia  przysz egoę ł  
najemcy lokalu na pow, 16.87 m2. 

Przedstawiciel ETER-MED.
T  nieprawid owo  wykazywali my  ju  dwa  lata  temu.  Doktor  Krutysza  ią ł ść ś ż  
Pokora nie mieli  prawa do tego lokalu gdy  nie mieli  kontraktu z  NFZ. By oż ł  
równie  szereg  nieprawid owo ci  po  stronie  Urz du  Miejskiego  –  mamyż ł ś ę  
dokumentacj  w tej sprawie. Prosimy, aby t  spraw  ostatecznie za atwi . ę ą ę ł ć

Przewodnicz ca Komisji Monika Tomaszewska ą
Konkretnie i jednoznacznie sprawa zostanie rozwi zana zgodnie z now  uchwa a.ą ą ł  
Lokal zostanie przedstawiony do bez przetargu i zgodnie z regulaminem podmiot, 
który b dzie spe nia warunki i preferencje b dzie móg  si  ubiega  o lokal. ę ł ę ł ę ć

Przedstawiciel ETER-MED.
Dlaczego ten lokal zosta  bez umownie zosta  przekazany naszej konkurencji a nieł ł  
nam. Skoro my od kilku lat o to wnioskujemy.

Pan Szczepan Lewna – Z-ca Prezydenta Miasta
ZOZ Jaskó cza ma umow . Je li s  nieprawid owo ci, to od tego jest Prokurator,ł ę ś ą ł ś  
a  nie  ZOZ  Jaskó cza.  ZOZ  Jaskó cza  jest  stron  w  sprawie  i  jego  zakresł ł ą  
kompetencji okre la umów. Nie mo e by  tak, e ZOZ Jaskó cza  podejmujeś ż ć ż ł  
decyzj  komu Miasto Gda sk  ma wynaj  lokal. Mo e walczy  o swoje, aleę ń ąć ż ć  
komu ma wynaj .ąć

 Przewodnicz ca Komisji Monika Tomaszewskaą
Poniewa  s  rozbie no ci w sprawie. Prosz  o stanowisko Wydzia u Gospodarkiż ą ż ś ę ł  
Komunalnej i Pana Prezydenta. Spraw  zajmiemy si  na posiedzeniu Komisji. ą ę
Lokal  b dzie  w  trybie  bez  przetargowym.  Bez  przetarg  b dzie  dotyczyę ę ł 
wszystkich podmiotów medycznych.

Przedstawicielka NSZOZ „Optimed”
Kiedy ten bez przetarg b dzie si  odbywa ? Poniewa  umow  mamy do ko caę ę ł ż ę ń  
roku,  a  kontrakt do 2007 roku.  W  pa dzierniku musimy  wyst pi  do NFZ oź ą ć  
renegocjacj  kontraktu i musimy mie  uregulowany stosunek prawny.ę ć

Przewodnicz ca Komisji Monika Tomaszewskaą
Prosz  przeczyta  uchwa . Uchwa a mówi wyra nie, e 21 dni przed. ę ć łę ł ź ż
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Na tym zamykam punkt  pierwszy.  Mam  nadziej ,  e  wszystkie  w tpliwo cię ż ą ś  
zosta y  wyja nione.  Pa stwo wiedz  jaki  stan prawny  Pa stwa  czeka  i  jakieł ś ń ą ń  
kroki nale y podj . ż ąć
Dzi kuj  bardzo za przybycie.ę ę

Wyci g z Protokó u Nr 43-07/05ą ł
Sporz dzi a na podstawieą ł
Zapisu z ta my magnetofonowejś
Maria Topczewska – pracownik Biura Rady Miasta Gda ska ń
 

PUNKT  2

Wybór cz onków Komisji Spraw Spo ecznych i Ochrony Zdrowia do:ł ł

1) sk adu Miejskiej Komisji rozwi zywania Problemów Alkoholowychł ą   
– pismo WSS Nr I-8170/1532/05
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Przewodnicz ca Komisji Monika Tomaszewska ą
Wp yn o pismo z Wydzia u Spraw Spo ecznych UM w sprawie wytypowaniał ęł ł ł  
przedstawiciela  naszej  Komisji  do  sk adu  Miejskiej  Komisji  Rozwi zywaniał ą  
Problemów Alkoholowych .
Pismo stanowi za cznik nr 4 do protoko u.łą ł
Prosz  o zg aszanie kandydatur. ę ł

Radny Jaros aw Gorecki – cz onek Komisjił ł
Zg aszam kandydatur  Pani radnej Zofii Gosz. ł ę

Pani radna Zofia Gosz wyra a zgod .ż ę

Przewodnicz ca Komisji Monika Tomaszewskaą
Podda a  pod g osowanie  wniosek  za  pozytywnym  zaopiniowanie  kandydaturył ł  
Pani radnej Zofii Gosz do sk adu MKRPA? ł

Komisja –  jednog o nie –  5 g osami ‘za”, przy 1 g osie wstrzymuj cym sił ś ł ł ą ę 
wytypowa a do sk adu komisji pani  radn  Zofi  Gosz. ł ł ą ą ę

2) sk adu komisji konkursowej, której zadaniem b dzie wy onienieł ę ł   
kandydata na dyrektora M odzie owego O rodka Readaptacjił ż ś  

Spo ecznej  w Gda skuł ń

Przewodnicz ca Komisji Monika Tomaszewska ą
Wp yn o  pismo  z  Miejskiego  O rodka  Pomocy  Spo ecznej  w  sprawieł ęł ś ł  
wytypowania  przedstawiciela  naszej  Komisji  do  sk adu  komisji  konkursowejł  
której  zadaniem  b dzie  wy onienie  kandydata  na  dyrektora  M odzie owegoę ł ł ż  
O rodka Readaptacji Spo ecznej przy ul. Leczkowej 1 a. W Gda sku.ś ł ń
Pismo stanowi za cznik nr 5 do protoko u.łą ł
Prosz  o zg aszanie kandydatur. ę ł

Pan Jacek Wilczewski – Dyrektor MOPS
Do tej  pory  w pracach  takich komisji  bardzo aktywnie  pracowa a  Pani  radnał  
Danuta Putrycz.

Radna Danuta Putrzycz – cz onek Komisjił
Chc  poinformowa  Pani  Przewodnicz c   i ca  Komisj , e  wycofuje swóję ć ą ą ą łą ę ż  
wniosek  w sprawie rezygnacji w pracach KSSiOZ.

Radny Jaros aw Gorecki – cz onek Komisjił ł
W zwi zku z tym zg aszam Pani  radn  Putrycz.ą ł ą ą

Pani radna Danuta Putrycz wyra a zgod . ż ę
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Przewodnicz ca Komisji Monika Tomaszewska ą
Podda a  pod g osowanie  wniosek  za  pozytywnym  zaopiniowanie  kandydaturył ł  
Pani radnej Danuty Putrycz do komisji. 

Komisja –  jednog o nie –  5 g osami ‘za”, przy 1 g osie wstrzymuj cym sił ś ł ł ą ę 
wytypowa a do sk adu komisji Pani  Danut  Putrycz  ł ł ą ę

PUNKT  3

Sprawy wniesione, wolne wnioski 

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Chc  Pa stwa  poinformowa ,  e  z  mojej  inicjatywy  zosta  przeszkolonyę ń ć ż ł  
pracownik  MOPS w  zakresie  pomocy  rodzinie  (  30 godzin)  i  jedna  osoba  z 
organizacji pozarz dowych.ą
Otrzyma am  informacj ,  e  z  osob  z  MOPS  wi e  bardzo  du e  nadzieje.ł ę ż ą ąż ż  
Poniewa  mia a  tyle  inicjatywy  i  bardzo dobrze  wypad a  w  warsztatach,  eż ł ł ż  
chcia by mie  takie osoby wysy ane na szkolenia. Ja nie typowa am tej osoby.ł ć ł ł  
Prosz  Pana Dyrektora o przekazanie tej informacji. ę

Poniewa  nie  by o  wi cej  spraw  wniesionych,  wolnych  wniosków,ż ł ę  
przewodnicz ca komisji radna Monika Tomaszewska ą podzi kowa a wszystkim zaę ł  
przybycie i uczestnictwo w posiedzeniu.

Przewodnicz ca Komisjią
Spraw Spo ecznych i Ochrony Zdrowia ł

Monika Tomaszewska
Protokó  sporz dzi ał ą ł
na podstawie zapisu 
z ta my magnetofonowejś
M. Topczewska – prac. BRMG
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